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点点烛光点点情，杯杯美酒杯杯福。愿烛光温暖你的每一年，愿美酒快乐你的每一天。熟悉的旋律送给你，真诚的祝福送给你；祝你生日快乐！以下是为您整理的《过生日经典英语祝福语》，希望大家能够喜欢。 >1.过生日经典英语祝福语 1、I rejoice ...
点点烛光点点情，杯杯美酒杯杯福。愿烛光温暖你的每一年，愿美酒快乐你的每一天。熟悉的旋律送给你，真诚的祝福送给你；祝你生日快乐！以下是为您整理的《过生日经典英语祝福语》，希望大家能够喜欢。
>1.过生日经典英语祝福语
1、I rejoice with you and wish you a long and happy meaningful life.
我跟你一起高兴，祝你健康长寿，生活充满诗情画意。
2、You are 1. That’s something to be proud of.
你1岁了，这真是一件值得骄傲的事。
3、Happy birthday, sweetheart.
亲爱的，生日快乐。
4、Many happy returns of the day!
生日快乐!
5、Smile, it is your birthday!
笑一下，今天是你的生日。
6、Happy birthday to a marvelous friend.
祝一个了不起的朋友生日快乐!
7、Don’t feel bad growing old. I am right behind you.
变老了，不要难过。我只比你年轻一点点而已。
8、We may grow old together, but as long as we are together, I feel young.
我们也许会一起变老，但只要我们在一起，我就觉得年轻。
9、We are going to treat you like a king today.
我们今天要像侍侯国王一般侍侯你。
10、I hasten to congratulate you on the happy return of your birthday.
时值足下千秋令旦，草此聊表贺忱。
>2.过生日经典英语祝福语
1、祝我我多才多艺爸爸生日快乐，你永远是我心中的偶像！
i wish my father happy birthday, im versatile you are my idol in my heart forever!
2、祝你在每个成长的日子里都开开心心——生日快乐！
wish you grow up in each day is a happy, happy birthday!
3、骏马是跑出来的，强兵是打出来的。祝自己生日快乐！
horse is running out, the strong soldier is playing out. happy birthday to myself!
4、宝贝，祝你生日快乐！愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好！
i wish you a happy birthday, baby! may contain all of the joys your birthday brings!
5、在生日到来的今天，愿所有的欢乐和喜悦，不断涌向您的窗前。
in todays birthday is coming, may all the joy and delight, constantly poured into your window.
6、梦境会褪色，繁花也会凋零，但您曾拥有过的，将伴您永存，生日快乐！
dreams fade, flowers fall, but have you ever had, and will be with you forever, happy birthday!
7、在你永远与春天接壤的梦幻里。祝你：心想事成幸福快乐！生日快乐！
in your forever with spring on the border in the dream. i wish you: happy happiness! happy birthday!
8、物换星移，不会为我们停留，唯有你我的爱情，永藏在心的深处，祝你生日快乐！
river, will not stay for us, only you my love, always hide the depths of the heart, i wish you a happy birthday!
9、托白云送去我绵绵不尽的思念，托清风送去我轻轻的祝福。祝您生日快乐！
baiyun sent to my continuous thinking of you, the cool breeze gently send my wish. i wish you a happy birthday!
10、小寿星，我祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现。
birthday boy, i wish you can get all hope, all dreams come true, all waiting can appear, all paying can cash.
>3.过生日经典英语祝福语
1、Please accept my small gift for your birthday. It is a tiny token1 of thoughts and friendship.A very,very happy birthday!
请接受我送给你的生日小礼物，它是思念和友谊的象征。生日特别快乐！
2、Wishing you a birthday that is among your very best.I hope that all the years ahead will be as happy as you have been in the past.
祝你度过一个最美好的生日，希望你未来的日子与以往一样快乐！
3、Time flies.Today comes your birthday.The best of all good things for this special day and all the many more to come.Many happy returns!
时光飞逝，今天又是你的生日，愿今天你拥有一切美丽，来年生日更美好，一年更胜一年。生日快乐！
4、Affectionate birthday greetings.Birthday means a new beginning and a new chance to take hold on life.
在你生日之际，向你致以亲切的祝贺。生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
5、Congratulations on your birthday.May the coming year be filled with happiness and success.
敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
6、May every special happiness fill this day for you and may the year bring all the best things you are looking forward to.
愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成！
7、Congratulations on your birthday.May the coming year be filled with happiness and success.
敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
8、Permit me to congratulate you on reaching another of these today.May each day be as happy as your birthday.Have a wonderful birthday!
祝贺你抵达了生命的又一个里程碑，愿你每天都象过生日一样充满喜悦。祝你生日无比快乐！
9、I hope your birthday was all that you hoped for.
希望你的生日如你所愿。
10、Many happy returns of this special day.All our best wishes go to you on your birthday.
祝你生日快乐，给你我们所有的祝福！
>4.过生日经典英语祝福语
1、值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
Day to remember the original world more beautiful because of you， happy birthday。
2、愿美妙的香味时刻围绕着您，使您的人生充满幸福喜悦，永浴于无止境的欢乐年华！祝您生日快乐！
Wish a wonderful fragrance moment around you， make your life full of happiness， forever the bath in endless joy time！ I wish you a happy birthday！
3、今天是你的生日，我的爱人，感谢你的辛苦劳碌，感谢你给予我的关心、理解和支持。给你我全部的爱！
Today is your birthday， my love， thank you for your toil， thank you for giving me the concern， understanding and support。 All my love to you！
4、今天是你的生日，一个我永远忘不掉的日子。愿上帝保佑你一生平平安安、健健康康、幸福快乐！我的老婆。
Today is your birthday， I will never forget not to drop a day。 May god bless you a happy life in peace， healthy and happiness！ My wife。
5、让我为你祝福，让我为你欢笑，因为在你生日的今天我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你生日快乐！
Let me bless for you， let me laugh for you， because in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
6、我没有五彩缤纷的鲜花，没有那些浪漫的诗句，没有贵那些重的礼物，没有那些兴奋的惊喜，只有一个轻轻的祝福，祝你生日快乐！
I have no colorful flowers， no the romantic poetry， no expensive gifts， free without those exciting surprise， only a gentle blessing， wish you a happy birthday！
7、寿星佬，在你的生日来临之际，祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现，生日快乐！
The birthday girl guy， in your birthday is coming， wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash， happy birthday！
8、轻轻的我来了，正如我轻轻的走，我挥一挥衣袖，留下一头金牛。在您生日来临之际，送去我深深的祝福，祝你牛运冲天。
I come lightly， just as I gently walked， I wave sleeves， leaving a calf。 In your birthday approaching， send to I deeply wishes， I wish you the best cattle shipped。
9、让短信载着我的问候，让字句表达我的祝福，在你生日的今天，我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你，生日快乐！
Let message carrying my greetings and words to express my wish， in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
10、我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
My greetings to my love for you， wish you have a nice birthday， the day in the past， you lie down to rest， may the peace of a golden dream be filled with happiness。
>5.过生日经典英语祝福语
1、天天都在你身边，不用苦苦地想你，也不必酸酸地恋你，只需甜甜地爱着你！我的宝贝，生日快乐！
Every day is in your side， dont have to think hard to miss you， dont need acid to love you， just love you with sweet love！ Happy birthday to my baby！
2、世界之大，只愿和你做朋友，孤独寂寞我不在乎，你好我就心满意足，结识你是老天给我的幸福。今天是你的生日，千万个思念带着祝福：祝生日快乐！
the world is big， just want to be friends with you， lonely lonely I dont care， hello I am satisfied， meeting you is the happiness that god gives me。 Today is your birthday， and millions of thoughts come with blessings： happy birthday to you！
3、祝福加祝福是很多个祝福，祝福减祝福是祝福的起点，祝福乘祝福是无限个祝福，祝福除祝福是的祝福，祝福你生日快乐！
blessing and blessing is many blessings， blessing blessing is the starting point of blessing， blessing by blessing is infinite a blessing， blessing blessing is the only， wish you a happy birthday！
4、真诚祝福传递你，愿你开心永如意，生日快乐歌一曲，愿你幸福没问题，每年这天祝福你，望你健康又美丽，幸运永远追随你，生日快乐！
sincere blessing you， wish you happy forever， happy birthday， wish you happy no problem， every year this day bless you， hope you are healthy and beautiful， lucky will always follow you， happy birthday！
5、今天是你生日，我为你做了一碗长寿面，每根面条里都有一份快乐，最后浇上开心的汤汁放上幸福的煎蛋。愿你吃在嘴里，美在心里。生日快乐！
Today is your birthday， I make a bowl of longevity noodles for you， each noodles have a happy， finally pour the happy soup juice to put on the happy Fried egg。 May you eat in your mouth and beauty in your heart。 Happy birthday！
6、一个小小的问候，是我对朋友无限的挂念；一句轻轻的祝福，是我对朋友真诚的眷恋；一首悠悠的心曲，是我对朋友生日的期盼；祝愿朋友生日乐欢天！
A little greeting is my endless thoughts on my friends。 A gentle blessing is my sincere love to my friend； A slow heart is my wish for my friends birthday。 Best wishes for your friends birthday！
7、让春天的雨露，夏天的甘霖，秋天的清爽，冬天的激情围绕着你。在你生日来临之时，送上我深深的祝福，祝你生日快乐，四季温馨。
Let the rain of spring， the showers of summer， the freshness of autumn， and the passion of winter surround you。 I wish you a happy birthday and warmest wishes for your birthday。
8、寿星佬，我祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现。
The birthday boy， I wish all your hopes will be fulfilled， all the dreams will be realized， all the waiting will appear， all the efforts will be fulfilled。
9、朋友请细心呵护，耐心调养，不要让岁月风干我们的灵魂，要让雨露把生活滋润的与鲜花一起怒放。祝生日快乐，万事如意！
Friends， please be careful and patient， dont let the years dry our souls， let the rain and the flowers bloom with the flowers。 Happy birthday and all the best！
10、姐妹日到，祝我亲爱的姐妹，打扮自己靓靓滴，心情保持美美滴，幸福生活甜甜滴，日子过滴晕晕滴，财源滚滚旺旺滴，愿姐妹开心大大滴！生日快乐！
and sister， I wish my dear sister， dress up your beautiful beautiful drop， mood maintain meimei drops， sweet， happy life day dizzy drops， bonanza prosperous， wish sister happy drops greatly！ Happy birthday！
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